
Szanowni Państwo 

Uprzejmie dziękujemy za wyjaśnienia zawarte w piśmie z dnia 2.11.2022 

Wszelkie działania zmierzające do obniżenia koszów ogrzewania gospodarstw domowych w czasach 

kryzysu energetycznego zasługują na uznanie. 

Niestety znakomita większość opisanych w Państwa piśmie i wdrożonych środków polega na 

wsparciu dla paliw, które nie dość, że są paliwami kopalnymi (gaz, paliwa silnikowe i węgiel), to 

jeszcze są w większości są to paliwa importowane. 

Tymczasem drewno, które jest polskim, lokalnym, nie wymagającym transportu, łatwo dostępnym i 

odnawialnym źródłem energii, jest objęte minimalnym wsparciem a dodatkowo, mimo iż jest to 

paliwo odnawialne, którego używanie korzystnie wpływa na lokalną gospodarkę i na światowy klimat, 

jest ono objęte najwyższą stawką VAT. 

Drewno jako paliwo odnawialne powinno być promowane na wszelkie możliwe sposoby a 

podstawowym tego wyrazem powinna być preferencyjna stawka VAT stosowana na stałe a nie tylko 

czasowo w czasach kryzysu. 

Niniejszym ponawiamy naszą petycję o obniżenie stawki VAT na drewno opałowe. 

W załączeniu przesyłamy: 

• podpisy pod petycją zebrane przez i za pośrednictwem platformy Open Petition 

• podpisy pod petycją zebrane przez gminę 

• podpisy pod petycją zebrane przez gminę 

• wyrazy poparcia petycji przesłane przez 74 inne gminy 


